

**ITINERARY LINK 行程链接:**

<https://prod-ice.sgp1.cdn.digitaloceanspaces.com/gdnwqavouno0fz8d97acwkgitdb3>

**\*\* CHINA PASSPORT & TAIWAN PASSPORT HOLDER (CAN'T JOIN REJECTED)**

**\*\* NO OPTIONAL 无自费 & NO SHOPPING STOP 无购物 \*\***

**\*\* FREE MPV TRANSFER JB-SINGAPORE-JB (NO REFUND IF CUSTOMER OWN TRANSPORT) \*\***

**Singapore Direct flight to Shanghai BY Singapore Airlines**

**✓ ACCOMODATION:**

01 NIGHT AT SUZHOU ROSEDALE CHUNSHENHU RESORTS HOTEL (4★) + OR SIMILAR CLASS

01 NIGHT AT WUXI WINTERLESS HOTEL (5★) + OR SIMILAR CLASS

01 NIGHT AT SONGGUILI HOTEL OF MAOSHAN ORIENTAL SALT LAKE CITY HOTEL (4★) + OR SIMILAR CLASS

01 NIGHT AT HANGZHOU YINGGUAN WYNDHAM HOTEL (4★) + OR SIMILAR CLASS

02 NIGHTS AT SHANGHAI GMILE INTERNATIONAL HOTEL (4★) + OR SIMILAR CLASS

**✓ SIGHTSEEING:**

**[SHANGHAI]** YUYUAN CITY GOD TEMPLE BUSINESS, SHANGHAI BUND

**[WUZHEN]** WUZHEN EAST GATE

**[HANGZHOU]** TEA GARDEN + TEA PICKING EXPERIENCE TOUR, WEST LAKE (GOLDEN BUFFALO, WEST LAKE XIN TIANDI), ORIOLES SINGING IN THE WILLOWS, MING AND QING HEFANG STREET, NANSONGYU STREET

**[CHANGZHOU]** ORIENTAL SALT LAKE CITY (INCLUDED HANFU COSTUME EXPERIENCE, EXCLUSIVE TRAVEL PHOTOGRAPHY, 90-SECOND HAPPY HOUR VIDEO OF ENTIRE GROUP, 10-INCH GROUP FAMILY PHOTOS AND 10 SOFT COPY IMAGE PER PERSON), PHANTOM SHOW <XIAOYAOYOU> \*XIAOYAOYOU WILL BE CANCELED IF IT IS NOT OPEN DUE TO THE WEATHER\*, PHOTOSTOP AT PEAR BLOSSOM FANTASY, RELEASE LOTUS WATER LANTERNS

**[WUXI]** MONET'S GARDEN (MARCH-JUNE, SEPTEMBER-NOVEMBER) \*NON-FLOWER PERIOD WILL BE REPLACED BY HUIZHAN ANCIENT TOWN\*, QINGMING BRIDGE + NANSAN STREET

**✓ SPECIAL CUISINE:**

HANGBANG CUISINE, BENBANG CUISINE, WATER TOWN CUISINE, XIANZHEN CUISINE, TEA CUISINE, GUSU CUISINE, LUSHANG CUISINE, LINGSHAN CUISINE.

**✓ 星级入住:**

01 晚苏州珀丽春申湖度假酒店 (4★) + 或同级

01 晚无锡温特莱斯酒店 (5★) + 或同级

01 晚茅山东方盐湖城松桂里酒店 (4★) + 或同级

01 晚杭州迎冠温德姆酒店 (4★) + 或同级

02 晚上海格吉曼国际酒店 (4★) + 或同级

**✓ 景区:**

**[上海]** 豫园城隍庙商圈, 上海外滩, 南京步行街, 比斯特购物村

**[乌镇]** 乌镇东栅

**[杭州]** 江南最美茶园+网红背篓采茶炒茶体验, 西湖风景区(金牛出水, 西湖新天地) 帝王御花园柳浪闻莺

**[常州]** 魏晋古风仙镇-东方盐湖(含中国传统汉服体验, 独家穿越旅拍, 90秒全团客人欢乐时光微电影, 10寸团体全家福照, 电子版私人美照每人10张), 观看幻影秀《逍遥游》\*幻影秀受气候影响若不开放将取消, 打卡拍照《梨花幻境》, 共放祈福莲花水灯

**[无锡]** 灵山大佛

**✓ 美食风味:**

杭帮风味, 本帮风味, 水乡风味, 仙镇风味, 茶香风味, 沪上风味, 松江风味, 姑苏风味, 灵山风味

\*\*\*\*任何三人房或加床都以折叠式或床垫为标准 TRIPLE ROOM SHARING WILL BASE ON EXTRA ROLL IN BED BASIS!

\*\*\*\*WITH THE IMPACT OF THE COVID19 EPIDEMIC, SOME ATTRACTIONS, RESTAURANTS, HOTELS, ETC. MIGHT BE CLOSED AT THE TIME OF DEPARTURE, SHALL REPLACE BY OTHERS WITHOUT PRIOR NOTICE.

如因疫情影响, 出发时有个别景点餐厅酒店等停止营业, 将以其他开放景点餐厅酒店代替, 不另行通知

FREE COVID-19 TRAVEL INSURANCE!!\*\*APPLICABLE FOR PASSENGER UP TO 69 YEARS OLD (T&C APPLIED)


Flight	Departure Date	Promo 1	Promo 2	Promo	Normal	Single Supplement
FY	19 Oct 2024 (Ex-SIN + No Shopping Stop)	-	-	-	5,488 4	1,000

\*\* All fares quoted based on per person rate in Ringgit Malaysia.

## FLIGHT DETAILS


### Departure Flight

 **Singapore (SIN)** → **Shanghai (PVG)**

 **Singapore Airlines SQ828**  
**Day 1: 07:55 hrs** → **Day 1: 13:25 hrs**  
 Singapore (SIN) → Shanghai (PVG)

### Return Flight

 **Shanghai (PVG)** → **Singapore (SIN)**

 **Singapore Airlines SQ828**  
**Day 7: 19:10 hrs** → **Day 8: 00:30 hrs**  
 Shanghai (PVG) → Singapore (SIN)  
**\*\*Arrive on next day\*\***

Airlines	Check-In Baggage	Carry Baggage
Singapore Airline (SQ)	23 KG (1pc)	7 KG

### Important note:

Non-Refundable Deposit Requested Upon Seat Confirmation:

\* Once booking considered sold!!! \*NOT entitled to Change or Cancel booking to be accepted.

1. Min group size: 10 adult + 01 tour leader. Tour leader is only provided with a minimum group size of 10 paxs.

Min group size MALAYSIA AIRLINES PVG: 15 adult + 01 tour leader.

2. VACATION HUB TRAVEL & ERA HOLIDAYS reserve the right to collect tour fare / YQ / YR and airport tax differences due to currency fluctuation.

3. VACATION HUB TRAVEL & ERA HOLIDAYS will not responsible for tour fare difference between normal & promotion packages.

### Payment Terms to VACATION HUB TRAVEL & ERA HOLIDAYS: NON-Refundable Deposit Requested Upon Seat Confirmation:

- AK & D7 & OD & MF & 3U & TR Packages: RM 1000 Per Seat.
- MH & CZ & CA Packages: RM 2000 Per Seat.
- Full Payment: 40 working days before tour departure.
- All deposit slip, name list, room pairing, customer passport copy & contact number must submit to VACATION HUB TRAVEL & ERA HOLIDAYS  
Up to 14 days prior to departure date are subjected to availability of accommodation and flight.
- Late bookings request should be accompanied with full payment in advance.